
Bouwen 
aan de 

toekomst
nieuws van het bouwteam

De eerste stap is gezet
Mede dankzij de inzet van de 

vrijwilligers verliep het uit elkaar 
halen van de lockers en het installeren 

daarvan in de tijdelijke voorziening 
(containers) boven verwachting vlot. 
Heel fijn dat zoveel leden zich hadden 
aangemeld om te helpen, samen zijn 

we sterk! 



De sloop van de 
oude loods verliep 
niet zonder slag of 

stoot…

 Sloop
Januari jl verscheen sloopbedrijf Dukdalf 
met groot materieel op de club. Het groot-
ste deel van de oude loods lag binnen een 
dag plat. De daaropvolgende dagen waren 
nodig om het puin op te ruimen en het ter-
rein te egaliseren. Tijdens die werkzaam-
heden werd helaas een elektriciteitskabel 
geraakt, waardoor ook de drivingrange 
een avond buiten gebruik was. Er was met 
alles rekening gehouden, maar deze kabel 
bleek niet te liggen waar hij hoorde. De 
volgende ochtend werd dit vakkundig en 
snel gerepareerd en was alles weer opera-
tioneel. 

De bouwplaats, waar de nieuwe loods zal 
verrijzen, werd vervolgens omheind om 
alles gereed te hebben voor de volgende 
stap: het heien van de palen. Op maandag  
24 februari is de eerste paal geslagen. De 
aannemer start daarna met de nieuwbouw. 
In de loop van de maand maart zullen de 

contouren van de nieuwe loods langzaam 
maar zeker zichtbaar worden.  De voor-
lopige planning van de oplevering is in 
de maand juni. We zullen u op de hoogte 
houden van de voortgang door middel van 
onder andere speciale nieuwsbrieven van 
ons bouwteam.  

De ballenmachine
De ballenuitgifte moest verplaatst worden 
i.v.m. de sloop van de oude loods. Van  die 
gelegenheid is gebruikgemaakt om direct 
voor een nieuwe, betere, oplossing te  
kiezen. De ballen worden nu op de  
drivingrange gewassen en ondergronds 
naar de ballen-uitgifte ‘geschoten’. Deze 
oplossing maakt het mogelijk om het ra-
pen van de ballen, in de toekomst, volledig 
gerobotiseerd te laten verlopen. De nieuwe 
locatie van de ballenuitgifte bevalt prima, 
lekker dichtbij de drivingrange! 

Heugelijk feit, 
de eerste paal 
is geslagen



De renovatieplannen van het clubhuis
Aan de voorbereidingen voor het clubhuis 
wordt nog steeds met vereende krachten 
gewerkt. De frequentie van de bouwver-
gaderingen is opgeschroefd, het overleg 
met externe partners is aan de orde van de 
dag. Het begint aardig op werken te lijken. 
En dat alles voor het grotere doel: de ver-
eniging voorbereiden op haar toekomst en 
het clubhuis een facelift geven.

In de plannen zijn ook de door de gemeen-
te opgelegde eisen ten aanzien van ver-
duurzaming opgenomen, maatregelen die 
forse energiebesparingen zullen opleve-
ren. 
Alle onderdelen voor de beoogde renova-
tie zijn begroot, inclusief de verduurza-
ming van het gebouw. Datzelfde geldt voor 
de renovatie en inrichting van het restau-
rant zelf en het interieur dat aan vervan-
ging toe is. 

In de ledenvergadering van juni zullen de 
renovatieplannen, inclusief de financie-
ring daarvan, belangrijke agendapunten 
zijn. Zet die datum alvast in uw agenda, 
onder voorbehoud 24 juni as.

De keuken
Bovenaan de wensenlijst staat de vernieu-
wing van de keuken. De nieuwe indeling 
is, in nauw overleg met de chef-kok en met 
de input van de horeca medewerkers, in 
kaart gebracht. Afgeschreven apparatuur 
zal vervangen worden door duurzame 
apparaten, die naast verhoogd gebruiks-
gemak ook het energieverbruik zullen 

verlagen. Een goede klimaatbeheersing 
zal de keukenbrigade in de drukke zo-
mermaanden helpen heerlijke maaltijden 
te bereiden en de werkomstandigheden 
verbeteren.

 

Duurzame 
apparatuur met  

laag energieverbruik



Bar en restaurant gedeelte 
De huidige bar, waar menig uurtje door 
leden aan is doorgebracht, heeft zijn beste 
tijd gehad en is aan het einde van zijn le-
vensduur. Hergebruik behoort helaas niet 
tot de mogelijkheden. Bekeken wordt of 
nog enkele authentieke elementen inge-
zet kunnen worden, dat zal de komende 
maanden blijken.
Het biljart, een belangrijk element in onze 
vereniging, zal gelukkig ook in de nieuwe 
opstelling terugkomen! Dat zal voor de 
enthousiaste gebruikers een hele gerust-
stelling zijn.
De uitstraling van het restaurant, in de 
nieuwe opzet, is het volgende punt op 
onze agenda.

Input leden
We vinden het belangrijk de leden te 
betrekken bij de keuzes voor het interieur. 
Daarom zal een aantal leden gevraagd 
worden mee te denken. Op korte ter-
mijn gaan we een avond organiseren om 
“moodboards” met elkaar te maken. 

Zo hopen we een goed beeld te krijgen 
welke stijlen er, bij jong en oud, voor het 
interieur gewenst zijn. Het resultaat zal 
meegenomen worden bij de inkoop van 
het nieuwe meubilair, de bar, de stoffe-
ring, vloerbedekking en wat er nog meer 
nodig is.
 

Begane grond 
Over de invulling van de ruimte, waar 
nu nog lockers staan, wordt nog nage-
dacht. Een mogelijk nieuwe bestemming 
zou kunnen zijn: een oefenfaciliteit met 
putting green en een plek voor de jeugd, 
want we willen de golfsport aantrekkelijk 
maken en houden voor onze jeugd. 

Voor dat laatste punt geldt eveneens,  
suggesties van leden zijn altijd welkom! 

Stuur een e-mail naar het secretariaat@
haarlemmermeersegolfclub.nl   
t.a.v. het bouwteam.

Bouwteam: 
Kees, Hans, Louise, Ben, Yvonne en Taco


